
         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 03/09/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

 

ΘΕΜΑ:   «Διαμαρτυρία κατοίκων της περιοχής “Λιβαδάκι” Λουτρακίου σχετικά με την 

επέκταση του προαστιακού Λουτρακίου» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου, της 6ης Μαΐου 2020, καθώς και με 

βάση συνεχείς διαμαρτυρίες κατοίκων της περιοχής «Λιβαδάκι» Λουτρακίου, τους 

απασχολεί το θέμα της επέκτασης του προαστιακού σιδηρόδρομου προς το Λουτράκι και η 

μετατροπή της υπάρχουσας γραμμής σε ηλεκτρική. Κατά βάση, στις επικείμενες και εν 

εξελίξει εργασίες πρέπει να προηγηθούν βασικά έργα πρόσβασης για τις κατοικίες, οι οποίες 

κείτονται αμφίπλευρα της σιδηροδρομικής γραμμής, όπως διευθέτηση ρεμάτων, κατάλληλες 

διαβάσεις και συνεργασία με τις τεχνικές εταιρείες του Δήμου, της ύδρευσης και τις εταιρείες 

τηλεπικοινωνίας. Επαπειλείται, δε, η διχοτόμηση του Λουτρακίου, στην περίπτωση που 

υψωθούν φράχτες άνω των 2,5μ., ενώ καταγγέλλεται κιόλας ότι, θα προκύψουν: διακοπή 

πρόσβασης ενός τμήματος της πόλης προς την θάλασσα και κίνδυνος εγκλωβισμού, είτε σε 

περίπτωση πυρκαγιάς, λόγω έλλειψης διόδων, είτε σε περίπτωση ακραίων πλημμυρικών 

φαινομένων. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε, αντί επεκτάσεως των υποδομών του προαστιακού Σιδηρόδρομου επί 6 χλμ προς 

το Λουτράκι, να συστήσετε Σταθμό στον Ισθμό και σύνδεση ανταπόκρισής του με την πόλη 

του Λουτρακίου, μέσω ενός είδους τραμ (όπως ήταν ο αρχικός σχεδιασμός) ή αστικού 

λεωφορείου; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 
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